



Protokoll fra styremøte i NJFF Rogaland 7. januar 2026:

Sted: Jåttåvågen eller *teams* **Til stede:** **Styret:** Tore Skogen, Olav Kolltveit, Lise Dalen, Ragnhild Ottesen, Torstein Gåsland, *Marthe H. Kjørkleiv*. **Styrets varavalgte:** *Oddvar Vermedal*

Utvalgsledere: Jan Atle Larsen, *Knut Ivar Skogland*, Knut Ståle Eriksen, *Bength Oftedal* **Ansatte:** Tore Gilje (Styrepålagt) Fredrik Fugelli **Forfall:** Adem Seferagic, Trond Austrheim, *Geir Walland*

Styrets medlemmer har ordinær møteplikt til styremøter, resten av innkalte har møte og talerett.

SAKSLISTE:

Innledning:

Protokoll fra styremøte 8 desember ble godkjent uten kommentarer.

Påminnelse: *Åpenhet er viktig, spesielt for regionlaget. Likevel: De tillitsvalgte på styremøtene har ikke mulighet for å uttale seg eksternt om saker som ikke ligger inn under protokollføringer. (referatsakene er mer utfyllende og holdes derfor internt)*

Orienteringssaker:

Medlemsstatistikker pr. 31/12-25:

- NJFF har nå 120 221 medlemmer. Dette er en nedgang på 0,8% i løpet av det siste året. Det er nå drøyt 20 000 familiemedlemmer, en gruppe som har økt med 7,3%
- Regionlaget har nå 8993 medlemmer, en økning på 0,41%. 13 regionlag har hatt nedgang i løpet av 2025. NJFF Rogaland er det 3. største regionlaget. Suldal har hatt størst økning hos oss, både med antall (29 stk) og med 29% økning!
- Det er nå 1179 kvinner i regionlaget, en økning på 4,6%. Suldal har økt antall kvinner med 48%, Tysvær med 21% og Sauda med 13,6%.
- Når det gjelder B/U-medlemmer er vi nest størst i NJFF, med 1629 medlemmer og en økning på 5%. Her har Suldal nesten doblet antallet, med en økning på 77%!! Tysvær + 21,7%, Sokndal +17% og Bjerkreim +14% har også svært gode resultater.

Ansettelsesprosess oppdatering:

- Jarle Nygård kan evt få tilbud om å starte 1. mars, og da bruke tiden fram mot påske til å sette seg inn i utstyr og opplegg. Han tilbys et vikariat, sannsynligvis ut 2026 i første omgang. Det kan være greit å bruke Skolebekk-prosjektet som oppstart.

Økonomistatus :

- God, vi ligger godt an og økonomien er under kontroll.
- Medlemskontingenten er seint ute i år.
- Olav lurte på om regnskapssystemet fungerer bra. Torstein er godt fornøyd, og mener at oppgaven hans relativt enkelt kan overføres til en annen med tiden.

- Sjørretprosjektet ser ut til å gå i pluss økonomisk.

VIDEREFØRING AV SAKER FRA 2025 OG NYE SAKER:

SAK 01/26: Viltkonferansen 22 januar 2026

Status pr dato: Ca. 80 påmeldinger, hvorav 60 eksterne påmeldte så langt. I tillegg kommer ca 20 foredragsholdere/arrangementskomiteen og inviterte.

Arrangementsbehov: Tore S. tar med roll-up – fra kampanjen vilt på kjørsler, Ragnhild tar den som er på Hiorthuset. Bongløsning for mat (lodd i forskjellig farge). Lokalforeningene anmodes om å betale billetten for JP-instruktørene sine.

Vedtak: Styret, jaktutvalget, øvrige utvalgsledere og regioninstruktører får bli med uten kostnad. I tillegg Terje Havsvø og Rune Holst Johnsen.

SAK 02/26: Regionsamlinger februar 2026

10/2 i sørfylket, på Etestova på Klepp: Tore x 2, Lise, Knut Ståle, Ragnhild, Bengt, Fredrik, Jan Atle, Marthe, Terje H. Lokalforeningene kan delta med opptil 5 utenom styret.

12/2 i nordfylket: *Tore x 2, Olav, Knut Ivar, Geir (Fredrik litt usikker), Terje H.*

Temaforslag:

- Planer for aktiviteter. Og hvilke aktiviteter fungerte i fjor? Samarbeid om aktiviteter?
- Nye søknadsrutiner, der regionlaget søker om midler som fordeles på flere lokalforeninger ved søknad om økonomisk støtte fra myndighetene
- Hva skal til for å få ungdomsledere til å delta på samling? Den planlagte Ungdomslederkonferansen fikk lav påmelding og ble dessverre avlyst. Tore og Marthe planlegger noe her.
- Terje, valgkomite og ekstraordinært årsmøte.

SAK 03/26: Årsmøte 2026 og forberedelser, årsrapporter

Vedtak sted: Sola Quality Hotell.

- Deltakere må i år betale for parkering. Deltakerpakkene er nedjustert litt, og prisen er tatt en del ned i forhold til i fjor.
- Forslag foredragsholdere: Dag Hessen, kunnskapsrik forsker, men litt kontroversiell. Lars Lenth blir spurt av Oddvar om å holde innlegg.
- Valgkomiteens arbeid: Terje er i gang.
- Påminnelse til utvalgsledere: Fristen for årsrapporten til regionskontoret blir 20 januar.

SAK 04/26: Årlig regional kursplan i region?

Kan regionlaget bygge en mer omfattende kursplan for jakt og fiskekurs i fylket, og ta en ledende rolle innen dette i regionen med omegn? Dette gjelder ikke instruktørkurs, som skal holdes på Flå. Vi må også passe oss for å gå foreningene i næringen.

Ressursbruk: Det trengs både ansatteressurser og frivillige til å lage kurs. Dette må gjennomarbeides.

SAK 05/26: Fugleinfluensa i Rogaland

Mattilsynet vedtok «Forebyggende» jaktforbud 7/11-25 i 7 kommuner i Rogaland uten at det var utbrudd av sykdommen.

Prosess til nå: Sykdomsutbruddet ble av Mattilsynet knyttet til enkeltutbrudd på enkelte arter. Bare i Norge det er forbud! Under forbudet ble det tillatt mange store, smittefarlige aktiviteter, og det er ikke gitt beviser på smitte hos oss. NJFF har arbeidet aktivt med denne saken i lengre tid, med bl.a. Siri Parmann og Olav Greivstad sentralt.

Videre arbeid: Regionlaget planleggingsmøte med Mattilsynet for å informere de nylig ansatte der om vårt syn og problemene det medfører at de tar slike avgjørelser uten et faktabasert grunnlag.

Sak 06/26: Høringer/uttalelser/viktig e-post-info, til-fra NJFF Rogaland

FNF siste periode: FNF-vikar er Gina Wigestrands fra STF. Årsmøte Kronen Gård 6.-7. februar.

NYE mottatte høringer og varsler om prosess:

-Fra Rogaland Fylkeskommune: Planprogram for Fylkesplan for regional utvikling, areal og mobilitet (FRAM) er sendt på høring. Fristen for å komme med innspill er 31. januar 2026. (Trond i prosess med FNF)

-Fra NJFF: Revisjon av jakttidsforskriften "JAKTTIDER", prosess med forhåndsinnspill for MD sitt nasjonale høringsutkast. NJFFs innspillsfrist 5 januar, utsatt til 8/1. Se forslag til utkast i vedlegg. Jaktutvalget ønsket utredning av lokal ærfugljakt. (Spesielt nordfylket) De ønsket økt fokus og utvidet jakt på mellomskarv. De ønsket utredning av utvidet Vinterjakt for grågås 15/7 til 15/3 i Rogaland. Utrede jakt på svaner. Starte jakta på mår og ekorn tidligere.

-Klima- og miljødepartementet har sendt på høring et forslag til endringer i straffe- og sanksjonsbestemmelsene i flere miljølover, herunder viltressursloven og lakse- og innlandsfiskeloven. (Oversendt til Knut Ståle, Trond og Oddvar, som mener at forbundets fagavdeling bør ta saken. De tar kontakt med Øyvind Fjeldseth og gir ham eksempler herfra.)

-Tillatelser gitt fra Statsforvalteren: Alle henvendelser fra Fylkeskommunen, NVE og Statsforvalteren ivaretas fortløpende, og sendes videre til enten regionutvalgene eller lokalforeningene for vurderinger ift til hvilken reaksjon man skal utøve.

Sak 07/26: Fast post fra utvalgene:

Utvalgslederne som er tilstede informerer kort om status i sitt utvalg:

Marthe H. Kjørkleiv: Planlagt samling i Eigersund i okt 25. Bra program, bl.a. med Gyda fra NJFF, men samlingen ble avlyst pga dårlig påmelding. Vi trenger en utredning på årsaken til lav interesse for slike fagsamlinger for ungdom. Vurderer å teste ut nytt opplegg med mer aktiviteter i 2026. Lokalforeningene har arrangert en del ungdomsleirer i 2025, med 108 deltakere totalt. Rapportering fra foreningene er vanskelig å få inn! Midler blir snart sendt ut til de som hadde godkjente leirer i 2025.

Ragnhild Ottesen: Ikke noe nytt

Knut Ståle Eriksen: Skal være med på TV-samling i Agder. Sannsynlig at sommerjobbprosjektet fortsetter. Søker på vindkraftmidler. Mange prosjekter som har midler videre. I tillegg søke på ferske midler. Prosjekt med restaurering av Espedalselva, Sandnes Kommune er prosjekteier. I Rogaland var det middels bra med laks i fjor, bedre enn i 2024, men i et historisk perspektiv er det ikke bra.

Jan Atle Larsen: Lavt konfliktnivå i 2025! Tapte saken i Sauda mht båndtvang. Rogaland Fuglehundklubb hadde stor suksess med å invitere sentrale folk i sauenæringen med på konkurranser. De fikk et helt annet inntrykk enn før av opplegget og kontrollen over hundene.

Sak 08/26. Annet:

Dato nytt styremøte: Onsdag 4. mars i Jåttåvågen.

-**Ragnhild:** Umulig å føre alle regnskapene på småprosjektene som det blir gitt tilskudd til fra NJFF – dette er en stor utfordring på sikt. (rundt 100 arrangementer for SRJF).

-**Sokndal under flommen,** Oddvar med på dekning på NRK-TV: Frøytlog, regulering av 3 vann, avslått av NVE. Flomtunnell veldig dyr.

- **Oddvar** holder foredrag 22/1 hos Naturvernforbundet om hva de fikk til i Forsandåna.

-**Tore S:** Sendte mail til NINA for å høre om et prosjekt de hadde om rådyrkje som flyttes ut pga slåttonn springer tilbake, og om de overlever. De vil ha med en stipendiat som skal undersøke her i Rogaland, og utvide prosjektet. Søker om midler til nye sendere som henger på rådyra i 3-6 mnd. Foreløpig viser forskningen ganske stor overlevelse hos kjeene som flyttes. Tore S henger i denne.

- **Knut Ståle:** Minkfangst bør alltid prioriteres. NINA ønsker et prosjekt med ål. Og det blir stadig nye forespørsler som ønsker samarbeid. SNO Dagestad kritisk til minkfangst.

Knut Ståle lufter muligheten for å bli ansatt i regionlaget og drifte Sjørretprosjektet ved siden av jobb.(eller på fulltid?) Dette stiller styret seg positivt til i utgangspunktet, hvis det kan selvfinsieres, og vi må ha en grundig diskusjon og gjennomgang av dette.

Mvh

Lise Dalen

Sekretær i regionstyret

